

PRESS INFORMATION 11-2006-1

For immediate release



MUTEC MC-3 SMART CLOCK: "CLEAR AND DETAILED"

November 2006, Mick Baumeister installs MUTEC's MC-3 SMART CLOCK in his Studio

Mick Baumeister works successfully since many years as composer and producer of film music for well-known German television series like "Tatort" and "Ein Fall für Zwei". Recently he installed a MUTEC MC-3 SMART CLOCK as clock master for his studio for improving the sound quality and elimination of synchronization problems.

After first switching on of the total studio system, he recognized at once:

„The MUTEC MC-3 SMART CLOCK increases effectively the efficiency of the total studio. The devices which are connected to the MC-3 SMART CLOCK sound much better regarding their clearness and depth. The sound of a production seems fundamentally more alive. The MC-3 SMART CLOCK causes a considerably clear sound improvement of the already installed studio equipment. It is as if a blurred picture can finally be seen clear and detailed - looked by the right glasses!

Mick Baumeister



Contact:

Mick Baumeister
music for films

Paradiesstraße 24
73525 Schwäbisch Gmünd
Telefon: 07171-64484
Telefax: 07171-64431
Mail mail@music-for-films.de
Web www.music-for-films.de/

About MUTEC's MC-3 SMART CLOCK:

The MC-3 SMART CLOCK provides Ultra low-jitter clock signals for simultaneous synchronization of different digital audio devices. The unit offers different clock signals, high flexibility with 12 sync outputs in total and a new designed, simple user interface for synchronization of AD/DA converters, digital mixers, MAC/PC audio workstations as well as other devices.

For more and updated information please feel free to visit:

www.REFERENCECLOCKS.com

PRESS INFORMATION 11-2006-1

For immediate release



MUTEC MC-3 SMART CLOCK: SCHARF UND KONTURENREICH

November 2006, Mick Baumeister installiert MUTECs MC-3 SMART CLOCK in seinem Studio

Mick Baumeister arbeitet langjährig erfolgreich als Komponist und Produzent von Filmmusik für bekannte Fernsehserien, wie z.B. „Tatort“ und „Ein Fall für Zwei“. Kürzlich installierte er einen MUTEC MC-3 SMART CLOCK als Master Clock für sein gesamtes Studio zur Verbesserung der Audioqualität und Behebung von Synchronisationsproblemen.

Nach der ersten Inbetriebnahme des gesamten Systems bemerkte Mick Baumeister sofort:

„Der MUTEC MC-3 SMART CLOCK erhöht auf effektive Weise die Leistungsfähigkeit des gesamten Studios. Die an den MC-3 SMART CLOCK angeschlossenen Geräte klingen in punkto Tiefenstaffelung und Klarheit noch präziser. Der Klang einer Produktion wirkt dadurch wesentlich lebendiger. Der MC-3 SMART CLOCK bewirkt eine deutliche Aufwertung bereits vorhandenen Equipments. Es ist, als ob ein unscharfes Bild, durch die richtige Brille betrachtet, nun endlich scharf und konturenreich zu sehen ist.“

Mick Baumeister



Kontakt:

Mick Baumeister
music for films

Paradiesstraße 24
73525 Schwäbisch Gmünd
Telefon: 07171-64484
Telefax: 07171-64431
Mail mail@music-for-films.de
Web www.music-for-films.de/

Über MUTECs MC-3 SMART CLOCK:

Der MC-3 SMART CLOCK generiert verschiedene Ultra-low-jitter-Taktsignale für die gleichzeitige Synchronisierung von AD/DA-Konvertern, digitalen Mischpulten, PC-/MAC-Audio-Workstations und anderen Studiogeräten. Insgesamt 12 Taktausgänge offerieren eine flexible Anschlußvielfalt verbunden mit einem neuen, vereinfachten Bedienungskonzept.

Weiterführende Informationen finden Sie unter:

www.REFERENCECLOCKS.de